
Informácia 

z 11.zasadnutia Rady školy  pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 29. januára 2019 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

Hostia:       Mgr. Ľ. Birtus,  Mgr. S. Baranová 

Program: 

 

1. Otvorenie, oboznámenie sa s programom 

2. Kontrola uznesenia 

3. Informácie riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka o I. polroku šk. roka 2018/2019 

4. Rôzne 

5. Uznesenie 

6. Záver 
 

1. Otvorenie, oboznámenie sa s programom 

Podpredseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka Ing. Michal Švento privítal prítomných 

a otvoril zasadnutie. Oboznámil prítomných s programom zasadnutia Rady školy                  

pri ZŠ s MŠ Likavka. Za zapisovateľa bola zvolená PaedDr. M. Brtková.  

 

2. Kontrola uznesenia 

Pod vedením podpredsedu Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka Ing. M. Šventu prebehla 

kontrola jednotlivých uznesení vyplývajúcich z predchádzajúceho zasadnutia rady 

školy. K jednotlivým uzneseniam bol vytvorený priestor  na diskusiu v bode ich 

realizácie. Uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia sa v bode odporúčania presúvajú 

na nasledujúce zasadnutie, ktoré sa bude konať v mesiaci apríl 2019. 

 

3. Informácie riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka o I. polroku šk. roka 2018/2019 

Riaditeľ školy ZŠ s MŠ Likavka Mgr. Ľ. Birtus podal prítomným informácie 

o pedagogicko-organizačnom a výchovno-vzdelávacieho procesu na primárnom 

a nižšom strednom stupni vzdelávania ZŠ s MŠ Likavka za I. polrok šk. r. 2018/2019, 

t. j.  

a) Prítomným boli predložené hodnotiace dokumenty jednotlivých tried                     

ZŠ s MŠ Likavka  za 1.polrok šk. r. 2018/2019, ktoré obsahovali priemerný 

výchovno-vzdelávací výsledok, ale i počty ospravedlnených 

a neospravedlnených hodín. Za 1.polrok šk. r. 2018/2019 bolo udelených 

26 riaditeľských pochvál a 8 pokarhaní žiakom nižšieho stredného 

vzdelávania. Štyrom žiakom bola znížená známka zo správania na stupeň 2 

a jednému žiakovi na stupeň 3.  V danom polroku je 5 neprospievajúcich 

žiakov z nižšieho stredného stupňa vzdelávania a 10 žiakov nebolo 

hodnotených z dôvodu návštevy školy v zahraničí.  



b) Počet začlenených žiakov na celej škole je 21. Žiakom sa aktívne venuje 

špeciálny pedagóg Mgr. Viera Bakošová a asistenti, t. j. p. J. Furindová 

a Mgr. L. Mydliarová.  

c) Realizuje sa príprava na Lyžiarsky výcvik, ktorý sa bude konať v mesiaci 

február 2019. 

d) Riaditeľ školy zhodnotil aj výsledky Testovania 5, v ktorých naša škola 

dosiahla plusové hodnoty v rámci celoslovenského priemeru. Pozitívne 

zhodnotil prácu učiteľov na primárnom stupni vzdelávania. V deň 

testovania boli na škole zástupcovia štátnej školskej inšpekcie určenej 

Inšpekčným centrom SR. Výsledky inšpekcie boli v pozitívnom smere.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Pani Mgr. S. Baranová, zástupkyňa RŠ pre MŠ informovala prítomných o činnostiach 

a aktivitách v materskej škole za I. polrok šk. r. 2018/2019 a predostrela nasledovné 

informácie: 

- počet detí, ktoré nastúpili v školskom roku 2018/2019 do MŠ je určený číslom 60, 

- učebný plán pre MŠ ISCED 0 (Školský vzdelávací program vypracovaný 

zamestnancami materskej školy pod názvom „Slniečko nám svieti, poďme sa hrať 

deti“ má na zreteli rôzne výchovno-vzdelávacie potreby detí, ich vekové 

a individuálne osobitosti.), 

- deti predškolského veku v počte 19, 

- plánované akcie na najbližšie obdobie. 

 

Do daného bodu svojím príspevkom vstúpil p. Ing. M. Švento, ktorý poukázal                  

na problémové situácie vznikajúce na nižšom strednom stupni vzdelávania, kde sa 

zaznamenávajú veľmi vysoké hodnoty vymeškaných hodín na žiaka. Dané hodiny sú 

ospravedlnené, ale miera vymeškania oproti minulému roku veľmi narástla, čo sa 

samozrejme odzrkadľuje aj na vzdelávacích výsledkoch jednotlivých žiakov.   
 

Podpredseda RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka informoval prítomných členov o realizácii 

dvoch projektov v rámci inovácie a zhodnotenia priestorov MŠ Likavka. Jedná sa 

o projekt Energetické zhodnotenie budovy materskej školy a projekt Rozšírenie 

kapacity a zmena dispozičného práva priestorov MŠ Likavka, ktoré budú realizované 

súbežne, samozrejme pri naplnení všetkých požadovaných kritérií. V danom období 

bude výrazne obmedzený chod MŠ, preto prebehla diskusia a dohoda o umiestnenie 

50 detí v MŠ Hrabovská v Ružomberku.  

 

Do diskusie sa zapojil aj Ing. J. Pšeno a navrhol zhodnotiť možnosť umiestnenie 

ostatných zostávajúcich detí v priestoroch MŠ Valaská Dubová.  
 

Základné údaje MAT SJL 

Počet testovaných žiakov 16 16 

Maximálny počet bodov v teste 30 30 

Priemerná úspešnosť v SR 59,3 % 58,4% 

Priemerná úspešnosť školy 68,1% 63,8% 

Rozdiel priemernej úspešnosti 8,8% 5,4% 



4. Rôzne  

V rámci rôzneho boli prerokované dané príspevky: 

a) p. P. Salva sa vyjadril k otázke hradenie obedov od nového školského roka pre 

žiakov školy. Do diskusie vstúpil riaditeľ ZŠ s MŠ Likavka Mgr. Ľ. Birtus, ktorý 

vysvetlil danú situáciu v bode ,,strava zadarmo.“ Škola bude na základe stanovenej 

stravnej jednotky mať hradenú najnižšiu sumu 1,20€ na žiaka na 1 obed. Keďže 

v danom období sa isto musí ísť do vyššieho pásma za stravnú jednotku, tak rodič  

dopláca do určitej sumy. Medzi členmi prebehla diskusia a vytvoril sa názor, že je 

potrebné ustanoviť vstupný poplatok za stravu, tzv. kauciu za stravu. O danom 

postupe budú bližšie informovaní aj ostatní rodičia v mesiaci apríl 2019. prebehla 

diskusia a medzi členmi sa prijala suma ,,kaucie“ 25€ na jedného žiaka  na školský 

rok (kaucia- ako zálohová platba).  

 

b) p. J. Hykel sa vyjadril pozitívne k možnosti odhlasovania detí zo stravy aj sms 

a telefonickým kontaktom priamo s vedúcou školskej jedálne.  

 
 

 

5. Uznesenie 

V rámci daného zasadnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka boli prijaté nasledovné uznesenia: 

     Rada školy berie na vedomie: 

1. Informácie riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka o I. polroku šk. roku 2018/2019. 

2. Informácie riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka o výsledkoch Testovania 5. 

3. Informácie zástupkyne riaditeľa školy pre  MŠ Likavka o I. polroku šk. roku 

2018/2019.  

4. Informácie o projektoch realizovaných v priestoroch MŠ Likavka.  

5. Informácie resp. dotazy v bode rôzne. 

 
 

     Rada schvaľuje: 
 

1. RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka schvaľuje vstupný zálohový poplatok tzv. ,,kauciu“ 

v sume 25,00€ na školský rok na zabezpečenie stravovania sa stravníkov 

v školskej jedálni ŠJ Likavka.  

Hlasovanie  

Prítomní: 8 členov (Ing. M. Švento, J. Hykel, Bc. D. Mastišová, Ing. J. Pšeno, 

P. Salva, PaedDr. M. Brtková, Mgr. J. Brtko, Ľ. Hradská)  

Za: 8 členov (Ing. M. Švento, J. Hykel, Bc. D. Mastišová, Ing. J. Pšeno, P. 

Salva, PaedDr. M. Brtková, Mgr. J. Brtko, Ľ. Hradská) 

Proti: 0 členov     Zdržalo sa: 0 členov 

 

6.   Záver 

      Podpredseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka Ing. Michal Švento  poďakoval   

      prítomným  za pozornosť a stretnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka ukončil. 

            

            V Likavke 29.01. 2019      


